
 
 
 
 
 
 
Schri'elijke vragen 
 
Als frac3e van ChristenUnie Staphorst hebben wij kennisgenomen van de ontwikkelingen bij Tennisvereniging 
Staphorst (via ingekomen stuk 1477). En naar aanleiding van de berichten willen wij een aantal schri'elijke vragen 
aan uw college voorleggen.  
 
Tennis is een belangrijke sport. Ruim 600.000 mensen zijn lid van een tennisvereniging. En daarmee is deze sport, na 
voetbal, de meest beoefende sport. Tennis hee' als voordeel dat deze sport zowel op jonge lee'ijd, als ook op 
oude(re) lee'ijd beoefend kan worden.  
 
Een landelijke trend is dat de populariteit van tennis afneemt. Veel verenigingen zien ledenaantallen dalen en gaan 
daarom aan de slag met ledenwerfac3es of bieden andere vormen van tennis aan, waarbij padellen zeer in trek is. Dit 
hee' geresulteerd dat veel verenigingen met succes zijn overgegaan naar het aanbieden van padelbanen. Ook in de 
directe omgeving van Staphorst is deze ontwikkeling zichtbaar. Veel inwoners die willen padellen moeten nu 
uitwijken naar Zwolle of Meppel. 
 
Als frac3e van ChristenUnie vinden we het belangrijk dat onze inwoners zoveel mogelijk sporten en bewegen en 
daarnaast dat we ook goede sporPaciliteiten hebben. We lezen dat de Tennisvereniging Staphorst pogingen hee' 
ondernomen om het 3j te keren, helaas (nog) zonder resultaat. Het resultaat is dat ze nu de spreekwoordelijke 
‘noodbel’ laten klinken. En we zouden als frac3e het erg jammer vinden wanneer de vereniging moet besluiten om te 
stoppen. Dat gaat ons aan het hart.  
 
We lezen dat de vereniging mogelijkheden ziet in de realisa3e van padelbanen. We zien daarin ook dat de vereniging 
hierover meerdere contacten hee' gehad met bestuur van het zwembad en ook enkele bedrijven om hierin te 
investeren. Helaas hee' dat nog niet geleidt tot oplossing. Daarom stellen wij de volgende vragen:  
 

1. Uit het bericht kunnen we opmaken dat uw college al eerder/langere 3jd met de vereniging in gesprek is. 
Welke insteek hebben deze gesprekken gehad? Zijn de gesprekken afgerond of bent u nog in gesprek? Hee' 
uw college ook zelf contact gelegd met bestuur van het zwembad over deze ontwikkelingen? Indien ja, wat is 
de uitkomst van deze gesprekken geweest? 

2. Bent u het met ons eens dat het jammer zou zijn wanneer een tennisvereniging, uit 1978, zou ophouden te 
bestaan? Bent u het met ons eens dat het omvormen naar padelbanen een enorme impuls kan betekenen 
voor de tennissport in de gemeente Staphorst? 

3. Bent u het met ons eens dat voor het aanbieden van padelbanen op het huidige tenniscomplex, gelet op alle 
geldende (geluids)normen, deze loca3e uitermate geschikt is? 

4. Bent u daarom bereid om te verkennen welke mogelijkheden er zijn om deze vereniging te behouden, al dan 
niet in samenspraak met het realiseren van padelbanen?  

5. In hoeverre bent u bereid om de tennissport in de gemeente Staphorst van een impuls te voorzien middels 
de aanleg van padelbanen?  

6. In hoeverre kunnen wij, als gemeente Staphorst, binnen ons bestaande beweeg- en sportbeleid, of 
aanverwante ontwikkelingen zoals GALA, ondersteuning bieden aan de Tennis Vereniging Staphorst? 

7. In hoeverre zijn er gemeentelijke financieringsmogelijkheden (bijvoorbeeld leningen) beschikbaar die 
wellicht bij kunnen dragen in de realisa3e van padelbanen? 

8. In hoeverre zijn andere financieringsmogelijkheden aangedragen of verkend (al dan niet in een 
samenwerkingsvorm), waaronder S3ch3ng Waarborgfonds Sport of Maatschappelijk Financieren?  
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